

## Win 1 out of 10 VIP entrance tickets for PCIM2007!

No queue, no parking fee, no search for a free space: you just drive to the main entrance and leave your key at the VIP counter. Your car will be parked, and you will have three days free entrance with your specially designed **VIP badge!** To enjoy this service, you just have to be fast and answer the below question!



International Exhibition  
& Conference for  
**POWER ELECTRONICS**  
**INTELLIGENT MOTION**  
**POWER QUALITY**  
**22 - 24 May 2007**  
Exhibition Centre Nuremberg

PCIM 2007: **Be up-to-date** with the revised and extended version of our Databook and Selection Guide **Edition 20-2**. Get your personal copy at our **Stand 12-539** and learn more about:

- Fast Recovery MiniDIL Bridges:  
**S40F ... S380F**
- 2.3 Ampere DIL-Bridge  
**B40S2A ... B380D2A**
- The **new generation** of DBI Bridges

**Here is the question.** The above new devices have one thing in common, ...

1. ... they are SMD devices
2. ... they are bridge rectifiers
3. ... they are included in databook Edition 20.

Send the right answer to Ms. Jessica Banidol (j.banidol@diotec.com). The fastest 10 participants with correct answer get a VIP ticket!

## Gewinnen Sie 1 von 10 VIP-Eintrittskarten zur PCIM 2007!

Kein Stau, keine Parkgebühr, keine Parkplatzsuche: Sie fahren einfach am Haupteingang vor und geben Ihren Schlüssel ab. Ihr Auto wird für Sie geparkt, Sie selbst haben mit Ihrem speziell gestalteten **VIP-Namensschild** freien Eintritt an allen drei Messetagen! Um diesen Service zu genießen, müssen Sie einfach nur schnell sein und die Frage unten beantworten!



PCIM 2007: **Seien Sie up-to-date** mit der korrigierten und erweiterten Auflage des Datenbuchs und Selection Guides **Edition 20-2**. Sichern Sie sich auf unserem **Stand 12-539** Ihr persönliches Exemplar und erfahren Sie mehr über:

- Fast Recovery MiniDIL-Brücken:  
**S40F ... S380F**
- 2.3 Ampere DIL-Brücken:  
**B40S2A ... B380D2A**
- Die **neue Generation** der DBI-Brücken

**Hier die Frage.** Die obigen Neuheiten haben eines gemeinsam, ...

1. ... es sind SMD-Bauteile
2. ... es sind Brückengleichrichter
3. ... sie sind im Datenbuch Edition 20.

Senden Sie die richtige Antwort an Jessica Banidol (j.banidol@diotec.com). Die schnellsten 10 Teilnehmer mit richtiger Antwort erhalten eine VIP-Karte!